
圆形（RD）锆石 人造宝石 珠宝 工艺品

产品名称 圆形（RD）锆石 人造宝石 珠宝 工艺品

公司名称 梧州市颐和珠宝经营部

价格 .00/个

规格参数 类别:珠/球
材质:锆石
形状:圆形

公司地址 梧州市西环路中段68号宝石城2017号铺

联系电话 86 774 3881081 13324882088

产品详情

类别 珠/球 材质 锆石
形状 圆形 材料来源 人造
包装 PP袋独立包装 切工 AAA,AA,A,AB
颜色 白色 净度 多种
品牌 自主经营 产地 广西
使用场合 纪念收藏品 送礼对象 送父母/长辈、送孩子/宝

宝、送女友/老婆、送男友
/老公、送朋友、送同事、
送客户、送领导、送同学
、送恩师、送老外

是否提供加工定制 是

供应人造宝石：

圆形（rd）1.0mm~1.1mm, 1.2mm, 1.3mm~2.0mm等规格，

有aaa,aa,a,ab

每种规格每月可供500000粒（pcs）



颐和珠宝有限公司是一家老字号的专业经营生产加工宝石的公司，多年以来我公司以注重信用、交货及
时、不同品质均有合理价格，在业内享有盛誉。公司主要生产加工立方氧化锆、红刚玉、蓝刚玉、尖晶
蓝、及稀土玻璃、天然宝石等产品。 我公司生产加工的产品既保持传统的宝石打磨风格，又适应时尚珠
宝首饰的时代潮流。本公司能够制造及供应各种规格为：1.00mm-100mm，品质为：aaa、aa、a级质量的
产品，所生产的宝石素以精确打磨、质量上乘、品种齐全、规格多样而深受业内人士好评，除了圆形、
蛋形、梨形、心形、马眼形、方形、长方形、三角形、星形、梅花形、田字形、叶形、斧头形、元宝形
、立体水滴、圆珠⋯⋯等新形状及各种奇形怪状，还有各款宝石手链、宝石项链，并可根据客户的要求
设计加工。 我公司以不断的开拓，创新发展为根本之路，长期为海内外珠宝商加工及出口各种各样优质
的宝石产品。欢迎客商来图、来样、来料加工各种规格、形状的人造宝石、玻璃、红刚玉、蓝刚玉、尖
晶蓝、天然宝石。我们一直遵从"质量与信誉并重"的经营宗旨和"平等互利"的经营原则，并愿意和国内外
的同行建立长期良好的经营关系。
如需进一步了解更详细的资料。请勿介意随时联络我们，我们将竭诚为您服务。

yihe jewelry co., ltd. is a traditional company, basis of manufacturing and processing cubic zircon, red corundum, blue
corundum, spinel blue, rare-earth glass, natural gemstone etc. our company is having been famous for trust, punctual
delivery and reasonable price of different quality. yihe company can make and supply all kinds of synthetic gemstone
in aaa, aa and a grade, sizes available from 1.0mm to 100mm. our gems company is having kept the style of traditional
burnishing technology and been accordance with the fashion in modern-day. our products are all burnished
accurately and base of high quality. our gems company is manufacturing and processing synthetic gemstones with
abundant shapes and sizes, in round, oval, pear, heart, marquise, square, baguette, octagon, triangle, tap baguette, star,
plum, flower, cross, leaf, ax, saddle, drop, facet, facet bead and any other special shapes upon customer"s design yihe
gems company is processing and exporting many kinds of high quality synthetic gemstone for a long time by the ways
of continual exploring and developing new ideas. we appreciate processing with supplied pattern, processing
according to supplied samples and processing with supplied materials upon your specification. we always obey the
rule of mutual beneficial and equality and be willing to establish friendly relationship with any other gems company
from different places. please being kindly contact with us, we"ll send the detailed information which you need. our
company promise that you will be satisfied with our service.
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